Allianz Life Insurance Malaysia Berhad (198301008983) (Licensed under the Financial Services Act 2013 and regulated by Bank Negara Malaysia)

Allianz Customer Service Centre
Allianz Arena
Ground Floor, Block 2A, Plaza Sentral
Jalan Stesen Sentral 5, Kuala Lumpur Sentral
50470 Kuala Lumpur.
Allianz Contact Centre: 1 300 22 5542
Email: customer.service@allianz.com.my

AllianzMalaysia





Altogether, better protection

Pelan terbaik semua dalam satu 全面,更好的保障

Allianz Life Insurance Malaysia Berhad (198301008983)(104248-X) Licensed under the Financial Services Act 2013 and regulated by Bank Negara Malaysia A PIDM Member

PROTECTION BY PIDM ON BENEFITS PAYABLE FROM THE UNIT PORTION OF PRODUCT IS SUBJECT TO LIMITATIONS. Please refer to PIDM TIPS Brochure or contact Allianz Life Insurance Malaysia Berhad or PIDM (visit www.pidm.gov.my).

Stay ahead to protect your family

Life is going great. You work hard to provide for your loved ones because they are your world. However, unforeseen circumstances can disrupt your best efforts when you least expect it.

While you can't steer situations that are out of your control, you can definitely have the upper hand by preparing in advance for it.





All-in-one plan for peace of mind

Plan for the unpredictable with us. Let us help you with Allianz UltimateLink by putting together both financial and life protection that cater to your needs. You are in control of adding various optional coverages, including critical illness, medical, waiver of premium, and personal accident.

Features



Provide A Positive Future For The People You Love

Allianz UltimateLink offers a wide range of mix-and-match optional benefits in just ONE plan with comprehensive life coverage for your loved ones in the event of the unexpected.

Personalise Smart Protection To Your Needs

With Allianz UltimateLink, you can customise your plan with a coverage $term^1$ of up to age 100 to meet your protection needs based on your means.

Rest assured that Allianz UltimateLink will continue to cover you with its automatic renewal 2 feature.





Be Prepared With Better Choices For Protection

In the event of Death or Total and Permanent Disability (TPD)³, we give your loved ones the financial protection that they need to help them face their trying times with the coverage amount and the balance in your investment account.

Invest In A Protected Future You Deserve

With Allianz UltimateLink, you have the choice to invest in one or several Allianz Life investment-linked funds.

Stay ahead of any future financial needs and get investment returns⁴ based on your investment style and goals.





Peace of Mind Amid Market Volatility

Allianz UltimateLink provides a "Conditional In Force Guarantee⁵" that guarantees coverage of the Life Assured for the first 6 policy years even if your Account Value is insufficent to pay the policy charges.

- ¹ Subject to coverage term options offered by Allianz Life.
- 2 Your policy will be renewed automatically upon maturity up to the maximum age of 100.
- ³ Before age 71 and subject to a maximum insured amount of RM8 million per Life Assured. In the event of TPD, the balance in your investment account is payable if the coverage amount is below RM8 million and when no optional benefit is attached.
- ⁴ The potential returns derived from the balance in the investment account will depend largely on the performance of the investment market. Previous fund performance does not guarantee future fund performance and as such, the Account Value may either go up or down based on the performance of the funds. The investment risk under the policy will be solely borne by you.
- ⁵ As long as all premium due is paid within 31-day grace period and there is no withdrawal from the Account Value during the Conditional In Force Guarantee period, the policy will still be in force to cover the Life Assured even if the Account Value is insufficient to pay the policy charges in the first 6 policy years.

Your loved ones are in good hands



We have your back with Allianz UltimateLink



With Allianz UltimateLink, not only will you have life protection, you can be ready for everything your future offers with Allianz Life investment-linked funds and Conditional In Force Guarantee to help you cope with market volatility.

Prepare for the future without fear with Allianz UltimateLink, the smart plan that prepares you for the unexpected and allows you to customise your plan with different coverage term options and various optional benefits such as medical, critical illness, personal accident to meet your protection needs based on your means.

Allianz UltimateLink has you covered for things that are out of your control, such as Death and Total and Permanent Disability (TPD).



Rest assured that you will continue to be covered as your policy will be **renewed automatically** upon the maturity date, giving you comfort that your loved ones will be taken care of in your absence.





David, a non-smoker purchased **Allianz UltimateLink** with Sum Assured of RM100,000 at the age of 30. He has chosen his coverage period up to age 70. Also, David has chosen a premium payment with annual premium of RM1,200 which is allocated into Allianz Life Managed Fund.



Coverage Period		coverage p to age 70	Upon the policy renewal up to age 100		If you choose coverage period up to age 100		
Premium Payable	Age	Annual Premium	Age	Annual Premium	Annual Top-Up Premium	Age	Annual Premium
	30 to 69 1,200 –	1 200	30 to 69	1,200	-	- 30 to 99	2.268
		70 to 99	1,200	6,636	30 to 99 2,26	2,200	

Premium Allocation

The allocation of your insurance premium (for premium payment term of 20 years and above) is as per the illustration below (based on insurance premium of RM1,200 per annum) and the premium will be allocated to the Allianz Life investment-linked funds of your choice:

Policy Year	Insurance Premium Paid	Allocation Rate for	r Insurance Premium
1	RM1,200	60%	RM720
2	RM1,200	60%	RM720
3	RM1,200	60%	RM720
4	RM1,200	80%	RM960
5	RM1,200	80%	RM960
6	RM1,200	80%	RM960
7 - 10	RM1,200	95%	RM1,140
11 & above	RM1,200	100%	RM1,200

95% of your investment premium, if any, will be allocated to the Allianz Life investment-linked funds of your choice.

Fees and Charges

All charges except for the fund management charge are levied through deducting units from your investment account. These include charges for the basic life insurance cover and the other optional benefits. The amount to be charged for providing the insurance cover and optional benefits will depend on the amount and type of insurance cover chosen, as well as other factors such as age, sex, smoker status, etc.

Monthly Service Charge	RM8.00 per month
Fund Management Charge	0.75% - 1.50% per annum
Ad Hoc Top-up Charge	Not Applicable
Fund Switching Fee	Five (5) free switches per policy year and RM10.00 for any subsequent switch
Withdrawal Penalty	20.00% of withdrawal amount, only applicable to 1 st and 2 nd policy years
Surrender Penalty	20.00% of Account Value, only applicable to 1 st and 2 nd policy years

Note: This is an insurance product that is tied to the performance of the underlying assets, and is not a pure investment product such as unit trusts.

ALLIANZ ULTIMATELINK

Important Notes

- This brochure is for illustration purposes only and the information included is neither comprehensive nor exhaustive. Please refer to the Product Disclosure Sheet (PDS) and the Sales Illustration (SI) for further details. Both PDS and SI can be obtained from your servicing agent.
- The benefits are subject to exclusions, please refer to the exclusion clauses in the Product Disclosure Sheet and Sales Illustration. You may refer to the policy document for the full list of exclusions.
- 3. We have the right to revise the rates, charges, fees, terms and conditions. You will be informed in writing of the revision at least three (3) months before the effective date of the revision.
- 4. You should be certain that this plan is suitable for you, and that the premium is an amount you can afford. Buying a life insurance is a long-term commitment and it is not advisable to surrender your policy in the initial years in view of the high initial costs.
- 5. A free look period of fifteen (15) days or such longer period as may be specified by Bank Negara Malaysia, will be given from the receipt date of the policy for you to review its suitability and should you choose to return the policy within the period, the amount to be refunded shall be the Account Value calculated in the same manner as if the units are to be cancelled, together with the unallocated premium, Policy Charges and any revision of it, if any, of the premium less the percentage of the premium granted as bonus unit and any expenses incurred for medical examination.
- In cases where the purchase involves a premium of sizable amount, you should consider
 purchasing a single premium investment-linked policy rather than a regular premium policy as
 the former offers better allocation rates for investments.
- 7. In the event of non-payment of premium on the due date, your policy shall be kept in force by effecting a premium holiday. However, there would be a possibility of the policy lapsing if the Account Value is insufficient to pay for all the policy charges due.
- 8. You will then be given a grace period of thirty-one (31) days to pay your premium, during which the policy will remain in force. However, the policy shall lapse at the end of the grace period if any insurance and other charges shall remain unpaid. As such, it is advisable to pay the premium for your policy on time.
- 9. Please add the applicable government tax if the Policy Owner is a business organisation or where the Policy is absolutely assigned to a business organisation. The applicable government tax shall be based on the prevailing rate and is subject to change in accordance with the laws of Malaysia.
- 10. You may need to top up your premiums along the way for continuous coverage up to maturity.

Sentiasa sedia untuk melindungi keluarga anda

Kehidupan anda berjalan lancar. Anda bekerja keras demi mereka yang tersayang kerana mereka adalah segalanya bagi anda, namun kadangkala kejadian tidak dijangka boleh berlaku.

Anda tidak boleh mengelak situasi yang berada di luar kawalan anda, tetapi anda pasti boleh menghadapinya dengan persiapan awal.





Pelan semua dalam satu untuk ketenangan minda

Rancang masa depan anda bersama kami. Allianz UltimateLink adalah pelan yang melindungi anda dari segi kewangan apabila berlaku kejadian yang tidak dijangka. Selain memastikan keperluan perlindungan hayat anda dipenuhi, ia juga memberi anda fleksibiliti untuk menambah perlindungan dengan menyediakan pelbagai manfaat pilihan seperti perlindungan penyakit kritikal, perubatan, pelepasan bayaran premium dan kemalangan peribadi kepada pelan asas anda.

Ciri-ciri



Sediakan Masa Depan Positif Untuk Diri Dan Yang Tersayang

Allianz UltimateLink menawarkan anda SATU pelan di mana anda boleh campur dan padan pelbagai manfaat pilihan dengan perlindungan hayat komprehensif untuk orang yang anda sayangi apabila berlaku kejadian yang tidak dijangka.

Memperibadikan Pelan Mengikut Keperluan Anda

Dengan Allianz UltimateLink, anda mempunyai kawalan terhadap pelan anda dan juga boleh menyesuaikan pelan anda dengan tempoh perlindungan¹ sehingga umur 100 tahun untuk memenuhi keperluan perlindungan berdasarkan kemampuan anda.

Yakinlah bahawa Allianz UltimateLink akan terus melindungi anda dengan ciri kebolehbaharui² automatiknya.





Pilihan Yang Lebih Baik Untuk Kejadian Tidak Dijangka

Sekiranya berlaku Kematian atau Hilang Upaya Menyeluruh & Kekal (TPD)³, kami akan memberikan perlindungan kewangan kepada orang yang anda sayangi untuk membantu mereka menghadapi masa sukar dengan jumlah perlindungan dan baki dalam akaun pelaburan anda.

Perlindungan Dengan Pelaburan Untuk Masa Depan Anda

Allianz UltimateLink membolehkan anda melabur di satu atau beberapa dana berkaitan pelaburan Allianz Life.

Sentiasa sedia untuk keperluan kewangan pada masa depan dan dapatkan pulangan⁴ yang menarik untuk menjamin gaya hidup dan matlamat anda.





Ketenangan Fikiran di Tengah-Tengah Volatiliti Pasaran

Allianz UltimateLink memberikan "Jaminan Berkuat-kuasa Bersyarat^s" yang menjamin perlindungan orang yang diinsuranskan bagi 6 tahun polisi yang pertama walaupun Nilai Akaun anda tidak mencukupi untuk membayar caj polisi anda.

- ¹ Tertakluk pada pilihan tempoh perlindungan yang ditawarkan oleh Allianz Life.
- ² Polisi anda akan diperbaharui secara automatik apabila matang sehingga umur maksimum 100 tahun.
- ³ Sebelum umur 71 tahun dan tertakluk pada jumlah maksimum RM8 juta untuk setiap orang yang diinsuranskan. Sekiranya ditimpa TPD, baki di dalam akaun pelaburan akan dibayar jika amaun dilindungi adalah di bawah RM8 juta dan tiada manfaat pilihan dilampirkan.
- Potensi pulangan pelaburan yang diperolehi daripada baki akaun pelaburan bergantung kepada prestasi pasaran pelaburan. Prestasi terdahulu pelaburan tidak menjamin prestasi masa hadapan dana dan oleh itu, Nilai Akaun boleh naik atau turun berdasarkan prestasi dana. Risiko pelaburan di bawah polisi ini akan ditanagauna sepenuhnyo oleh anda.
- ⁵ Selagi semua premium telah dibayar dalam tempoh penangguhan selama 31 hari dan tiada pengeluaran Nilai Akaun semasa tempoh Jaminan Berkuat-kuasa Bersyarat, orang yang diinsuranskan akan dilindungi walaupun Nilai Akaun tidak mencukupi untuk membayar caj polisi bagi 6 tahun polisi yang pertama.

Yang tersayang kekal selamat



Kami sentiasa berada di sisi anda dengan

Allianz UltimateLink

Dengan Allianz UltimateLink, anda bukan sahaja memiliki perlindungan hayat dan kesihatan, anda juga boleh menghadapi volatiliti pasaran dengan dana-dana berkaitan pelaburan Allianz Life dan Jaminan Berkuat-kuasa Bersyarat.



Yakinlah bahawa Allianz
UltimateLink akan melanjutkan
perlindungan anda dengan
ciri boleh diperbaharui secara
automatik pada tarikh
kematangan dan memberi anda
keyakinan bahawa orang yang anda
sayangi akan dilindungi apabila anda
tidak lagi bersama dengan mereka.



Sedia untuk memenuhi keperluan anda dengan Allianz UltimateLink, pelan semua dalam satu yang melindungi anda daripada perkara yang tidak dijangka serta memberikan anda manfaat tambahan seperti perubatan, penyakit kritikal, kemalangan peribadi dan tempoh perlindungan yang sesuai dengan diri anda untuk memenuhi keperluan perlindungan berdasarkan kemampuan anda.

Allianz UltimateLink

memastikan anda dilindungi dari perkara yang di luar kawalan anda, seperti Kematian dan Hilang Upaya Menyeluruh & Kekal (TPD).



Contoh:

David, tidak merokok, membeli **Allianz UltimateLink** pada umur 30 tahun dengan jumlah yang diinsuranskan sehingga RM100,000. Beliau memilih tempoh perlindungan sehingga umur 70. David memilih pembayaran premium dengan RM1,200 premium asas yang diperuntukkan dalam Dana Terurus Allianz Life.

Temp	ooh
perlind	ungar

Tempoh perlindungan yang dipilih: sehingga umur 70

Semasa pembaharuan polisi sehingga umur 100 Sekiranya anda memilihi tempoh perlindungan sehingga umur 100

Premium	Umur	Premium Asas	Umur	Premium Asas	Premium Tambahan	Umur	Premium Asas
Dibayar	30	1,200	30 hingga 69	1,200	-	30	2,268
	hingga 69	1,200	70 hingga 99	1,200	6,636	hingga 99	2,200

Peruntukan Premium

Peruntukan untuk premium insurans anda (untuk tempoh bayaran premium selama 20 tahun dan ke atas) adalah seperti yang ditunjukkan di bawah (berdasarkan premium tahunan sebanyak RM1,200) dan premium anda akan diperuntukkan ke dalam dana-dana berkaitan pelaburan Allianz Life yang anda pilih:

Tahun Polisi	Premium Insurans yang Dibayar		untukan untuk m Insurans	
1	RM1,200	60%	RM720	
2	RM1,200	60%	RM720	
3	RM1,200 60% RM72		RM720	
4	RM1,200	80%	RM960	
5	RM1,200 80% RM960		RM960	
6	RM1,200	80%	80% RM960	
7 - 10	RM1,200 95% RM1,14		RM1,140	
11 dan ke atas	RM1,200	100% RM1,200		

95% daripada premium pelaburan, jika ada, akan diperuntukkan ke dalam dana-dana berkaitan pelaburan Allianz Life pilihan anda.

Yuran dan Caj

Semua caj kecuali caj pengurusan dana akan dikenakan melalui pemotongan unit daripada akaun pelaburan anda. Ini termasuk caj untuk perlindungan asas insurans hayat dan lain-lain manfaat pilihan. Jumlah caj untuk perlindungan insurans dan manfaat-manfaat tambahan pilihan akan bergantung kepada amaun dan jenis perlindungan insurans yang dipilih, dan juga faktor-faktor lain seperti usia, jantina, sama ada pemohon seorang perokok dan lain-lain.

Caj Perkhidmatan Bulanan	RM8.00 sebulan
Caj Pengurusan Dana	0.75% - 1.50% setahun
Caj Tambahan Nilai	Tidak berkenaan
Yuran Pertukaran Dana	Lima (5) pertukaran percuma untuk setiap tahun polisi dan RM10.00 untuk pertukaran yang berikutnya
Penalti Pengeluaran	20.00% daripada jumlah pengeluaran, hanya berkenaan bagi tahun polisi pertama dan kedua
Penalti Serahan	20.00% daripada Nilai Akaun, hanya berkenaan bagi tahun polisi pertama dan kedua

Nota: Ini adalah satu produk insurans yang dikaitkan dengan prestasi aset asas, dan bukanlah produk pelaburan tulen seperti unit amanah.

ALLIANZ ULTIMATELINK

Nota Penting

- 1. Risalah ini adalah untuk tujuan ilustrasi sahaja dan maklumat di dalamnya tidak lengkap dan menyeluruh. Anda harus merujuk kepada Lembaran Pendedahan Produk dan Ilustrasi Jualan untuk perincian yang lebih lanjut.
- 2. Manfaat-manfaat tertakluk kepada pengecualian, sila rujuk kepada klausa pengecualian di dalam Lembaran Pendedahan Produk dan Ilustrasi Jualan. Anda boleh merujuk kepada dokumen polisi untuk senarai penuh pengecualian.
- 3. Kami mempunyai hak untuk menyemak semula atau meminda kadar, caj, yuran, terma dan syarat. Anda akan dimaklumkan secara bertulis mengenai apa-apa pindaan sekurang-kurangnya tiga (3) bulan sebelum tarikh kuat kuasa pindaan.
- 4. Anda harus memastikan bahawa pelan ini sesuai dengan keperluan anda, dan premium adalah berdasarkan amaun yang anda mampu bayar. Membeli insurans hayat adalah suatu komitmen jangka panjang dan anda tidak digalakan menyerah polisi pada awal tahun memandangkan ia melibatkan kos yang tinggi.
- 5. Tempoh percubaan selama lima belas (15) hari atau tempoh yang lebih lama sebagaimana yang mungkin ditentukan oleh Bank Negara Malaysia, akan diberikan dari tarikh penerimaan polisi supaya anda boleh mempertimbangkan kesesuaiannya dan sekiranya anda memilih untuk memulangkan polisi dalam tempoh tersebut, jumlah yang akan dikembalikan adalah Nilai Akaun yang dikira dalam cara yang sama seolah-olah unit-unit akan dibatalkan, bersama dengan premium yang tidak diperuntukkan, Caj Polisi, dan sebarang pemindaan selepas itu, sekiranya ada, oleh premium, tolak peratusan premium yang diberikan sebagai unit bonus dan perbelanjaan bagi pemeriksaan perubatan (sekiranya ada).
- Untuk kes pembelian melibatkan amaun premium yang agak besar, anda harus mempertimbangkan untuk membeli polisi premium tunggal berkaitan pelaburan daripada polisi premium berkala memandangkan ia memberi kadar peruntukan yang lebih baik untuk pelaburan.
- 7. Sekiranya premium tidak dijelaskan pada tarikh perlu dibayar, polisi anda akan terus berkuatkuasa dengan mengaktifkan tempoh premium percutian. Walau bagaimanapun, ada kemungkinan bahawa polisi anda akan luput sekiranya Nilai Akaun anda tidak mencukupi untuk membayar semua caj polisi pada tarikh perlu dibayar.
- 8. Anda seterusnya akan diberi tempoh penangguhan selama tiga puluh satu (31) hari untuk menjelaskan premium anda, yang tetap berkuatkuasa dalam tempoh berkenaan. Namun, polisi tersebut akan luput selepas tamat tempoh penangguhan jika sebarang caj insurans dan caj-caj lain masih tidak dijelaskan pada akhir tempoh tersebut. Oleh sebab itu, anda dinasihatkan supaya membayar premium polisi anda tepat pada masanya.
- Sila tambah kadar cukai kerajaan yang berkenaan jika Pemegang Polisi adalah pertubuhan perniagaan atau apabila Polisi diserahkan hak mutlak kepada pertubuhan perniagaan. Cukai kerajaan yang berkenaan akan berdasarkan kadar semasa dan tertakluk kepada perubahan mengikut undang-undang Malaysia.
- 10. Anda mungkin perlu menambah premium anda sepanjang tempoh polisi bagi memastikan perlindungan berterusan sehingga tarikh matang.

提前为家人 做好保障

生活很美好。 为了挚爱, 您努力打拼以给予他们更好的生活, 因为他们就是您的世界。然而, 天有不测风云, 人有旦夕祸福, 我们无法预测各种意外事故。

有时事情的发生您是无法掌控的,但您可以未雨绸缪,防患于未然。





一项让您无后顾之忧的 综合性保障

我们能与您一起为无法预知的事情做好准备。通过 Allianz UltimateLink,我们为您提供财务保障的同时,亦兼顾您的人寿保障需求。 同时,您可以添购各种额外选择性保障以加强您的保障,例如严重疾病、医疗、豁免保费以及个人意外保险等。

特点



给您的挚爱一个美好的未来

Allianz UltimateLink 让您以多合一计划享有综合性寿险保障以及选择性额外保障,在不测事故发生时保护您的挚爱。

以您个人所需而设的保障

与 Allianz UltimateLink, 您可以根据个人保障需求和经济能力去制定您的保障计划,包括承保期限 1 至 100 岁。

自动更新²的福利让您大可放心地继续享用 Allianz UltimateLink 提供的保障。





准备好最佳的保障

万一发生无法预测的事故,在您完全无法控制的情况下不幸身故或永久性 终身全残 (TPD)³,我们会通过您的保单和投资型户口的余额协助您的 挚爱渡过难关。

为了有保障的未来而投资

Allianz UltimateLink 让您可以选择一个或多个 Allianz Life 投资联接基金同步进行投资,而且是根据您对未来的财务需求和回报目标⁴而设。





在市场波动中依然安枕无忧

Allianz UltimateLink 拥有"有条件有效保证"的特点,确保您在面对财务危机无法支付首 6 年保费时仍获得保障。

- 1 取决于 Allianz Life 提供的保障期限选项。
- 2 您的保单满期后,将自动更新至 100 岁。
- ³ 71 岁之前,每名受保人最高赔偿额八百万令吉。一旦发生永久性终身全残 (TPD),若保额低于八百万令吉及无添加任何额外选择性保障此保单将支付您的投资 户斗全额
- * 来自投资户头余额的潜在回报,主要取决于投资市场的表现。过往的基金表现并不保证未来的基金表现,因此,户头价额将会随着基金表现而上升或下跌。 此保单的投资风险烙中资和白蛋相
- 5只要所有到期保费均在31天宽限期内支付和在有条件有效保证期间不撤回,即使保单户口价值不足以支付首6年保费,您也会获得保护。

您的挚爱将会得到 妥善照顾



Allianz UltimateLink

是您的最强后盾







例子:

30 岁的 David, 非吸烟者, 购买 Allianz UltimateLink 保单,保险金额十万令吉。他选择保险期限至 70 岁。 David 也选择了支付一干两百令吉的保费将分配在 Allianz Life 管理基金。

保险期限	选保险期限: 至 70 岁		保单更新至 100 岁		如您选保险期限至 100 岁		
应付保费	年龄	保费	年龄	保费	保费加额	年龄	保费
	30至69岁	1,200	30至69岁	1,200	-	- 30至99岁	2,268
	30 主 09 夕	1,200	70至99岁	1,200	6,636	- 30 主 99 夕	2,200

保费分配

保险保费分配 (保费缴纳期限为 20 年及以上) 如下表所示 (以 RM1,200 年保费为准) 并将分配于您所选择的 Allianz Life 投资联结基金:

保单年份	已缴保险保费	保险保	费的分配率
1	RM1,200	60%	RM720
2	RM1,200	60%	RM720
3	RM1,200	60%	RM720
4	RM1,200	80%	RM960
5	RM1,200	80%	RM960
6	RM1,200	80%	RM960
7 - 10	RM1,200	95%	RM1,140
11 及以上	RM1,200	100%	RM1,200

若有投资保费, 95% 的投资保费将被分配干您所选择的 Allianz Life 投资联结基金。

收费与费用

除了基金管理费外,所有费用皆透过扣除保单持有人的投资户头单位来征收。这包括基本人寿保险 保障及其他选择性附加保障利益。保险保障及选择性附加保障利益的总费用,胥视所选择的保险保 障种类及数额而定,其他因素例如年龄、性别及是否吸烟等。

每月服务费	每月 RM8.00		
基金管理费	每年 0.75% - 1.50%		
一次性加额费	无		
基金转换费	保单每年享有五 (5) 次免费转换,随后的任何转换将征收 RM10.00		
提款罚金	提取金额的 20.00%,仅适用于第一和第二个保单年份		
退保罚金	户口价额的 20.00%,仅适用于第一和第二个保单年份		

注: 这是一项与基础资产表现连结的保险产品,而非如单位信托一般的纯投资产品。

重要声明

- 1. 此销售手册仅供说明用途,所包含的资料并不全面及完整。欲知详情,请参阅产品披露说明书 (PDS) 和销售说明书 (SI)。您可向代理员获取有关资料。
- 2. 保障利益须符合不受保条款,请参阅产品披露说明书和销售说明书的不受保条款。您可参阅保单文件以获知完整的不受保条款。
- 3. 我们有权修改利率,费用,收费,条款及其他条件。所有更改将在修改生效期前至少三 (3) 个月 以书信通知您。
- 4. 您应确认此保单最为符合您的需求,与此同时您有能力负担此保单所需支付的保费。购买人寿保险是一项长期的承诺。由于初期成本偏高,我们并不鼓励您在保单初期内退保。
- 5. 自您收到保单日起, 您将有十五 (15) 天或国家银行所制定更长期限的免费阅览期来检讨保单是 否适合您本身的需求。若您选择于该期间退还保单, 所退还的款项将是户口价额 (其计算方法如 同单位扣除), 加上保费的未分配保费、保单收费任何更改 (若有), 并扣除奖励单位的保费 百分比及体检所花费的费用 (若有)。
- 6. 若选购的保单涉及庞大的保费,您应考虑购买单一保费投资联结保单,而不是定期保费保单,因为前者提供更佳的投资分配率。
- 7. 若无法缴付任何到期保费,保费缓缴期将被启动,以让保单持续生效。唯若户口价额不足以缴付 所有到期的保单费用,保单则可能失效。
- 8. 我们将为您提供三十一 (31) 天宽限期来缴付保费,在宽限期内保单将依然生效。虽然如此,一旦过了宽限期,若还未付清任何保险费用及其他费用,保单将失效。因此,我们建议您准时缴付保费。
- 9. 请在保单持有人为商业机构或保单被绝对转让给商业机构的情况下添加适当的政府税费。适当的政府税费将基于当前税率,并根据马来西亚法律的规定而变更。
- 10. 在受保期间,您可能需要提高您的保费以继续获得保障直至期满。

This page is intentionally left blank. Muka surat ini sengaja dibiarkan kosong. 此页是刻意留白的。 This page is intentionally left blank. Muka surat ini sengaja dibiarkan kosong. 此页是刻意留白的。